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Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

Description

We are a professional company that can provide many kinds of services and we have more than 100 staffs.
Our mainly services points can be devided into three parts: 
(1)Business Service: In the face of social organizations and government departments.Provide a wide range of 
activities planning and operation scheme to help customers build needed Bridges. Main clients include: Sout
h Africa's eastern cape province, Sichuan junction of Chinese association for science and technology USA, the
 United States CLU university alumni association in China,Sichuan alumni association of Hefei university of t
echnology. 
(2)Butler Service: Family service O2O platform,which collects all kinds of household services, for the owners t
o provide guaranteed service for family. There are some service providers coming from the United States. 
(3)Property Service: provide residential, office buildings, factories full property management services. Now w
e have nearly 10 service buildings.
我们是一家专业提供服务的公司，员工有100多人，主要服务分三个板块：
(1) 商务服务：面对社会团体及政府部门。提供各类活动策划运作方案、协助客户搭建所需要的沟通桥梁。主要客户有：南非东开普敦省，美国旅美科协四川联络站，美国CLU大学中国校友会，合肥工业大学四川校友会。
（2）管家服务：家庭服务O2O平台，汇集各类家庭服务商，为业主提供有保障一站式家庭服务。目前已有美国服务商的加入。
（3）物业服务：提供小区、写字楼、工厂的全面物业服务。目前已经服务近10个楼盘。

Organization Type
SMEs
Country
China
City
Chengdu, Apt. 2-1 Butler Service Center, West Railway Savills, 1st Guanghua Road Google map
Areas of Activities

Space application to agriculture and environmental management

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Technological offer

http://www.sctangren.com
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=Apt. 2-1 Butler Service Center, West Railway Savills, 1st Guanghua Road


Cooperation on software

(1) Business Service: Looking for new partners, to help its products and services to enter the Chinese market;
(2) Butler Service: Looking for new partners, to assist the service project into the Chinese market

Cooperation Offered

Sales / Distribution1.
Manufacturing agreement2.
License agreement3.
Technical co-operation4.
Outsourcing co-operation5.

Cooperation Requested

Sales / Distribution1.
Manufacturing agreement2.
License agreement3.
Technical co-operation4.
Outsourcing co-operation5.


